

## 《单词百科:ripening是什么意思?ripening怎么发音?ripening的解释和用法》

英语单词ripening是什么意思?ripening怎么读?ripening怎么发音?简答网为您整理了ripening的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### ripening怎么读

ripening的读音:[ˈraɪpənɪŋ]

### ripening的意思

1、v.成熟，使熟( ripen的现在分词 );熟化;熟成;

### ripening的近义词

1、ageing aging的英式拼法

2、aging n.老化;老龄化;(酒等的)陈化;熟化;

3、**maturation** n.化脓, 成熟;

### ripening的双语例句

1、When the summer crop is ripening, the autumn crop has to be sowed.

夏季作物成熟时, 就得播种秋季作物.

2、The corn is blossoming [ ripening ].

玉米正在开花 [ 成熟 ].

3、Induction at 41 weeks with cervical ripening lowers the cesarean delivery rate.

妊娠41周,经促宫颈成熟后引产可降低剖宫产分描.

4、And they are tinkering with a tomato that stops ripening the moment it is harvested.

科学家们还在鼓捣一种刚收摘就停止成熟的西红柿.

5、But we do not come in the litchi ripening season.

但却不是荔枝成熟的季节啊.

6、The corn is ripening and so are the apples.

玉米成熟了,苹果也成熟了.

7、The apples are ripening quickly ; we shall soon be able to pick them.

苹果很快就熟了,不久,我们就把它们摘下来.

8、Those spots are a natural part of the ripening process.

那些斑点是香蕉在成熟的过程中自然产生的.

9、During the ripening period there is a shift in the pattern of proteins within the tissue.

在成熟期间组织内蛋白质的型式有了变更.

10、Different enzymes showed various characteristics during ripening or softening of different fruits.

各种酶在不同种类果实成熟与软化过程的表现各有特点.

11、 The wheat was ripening; the cherry trees were heavy with fruit.

小麦在成熟, 樱桃树上也果实累累.

12、 The apples are ripening quickly: we shall soon able to pick them.

苹果很快就可成熟,我们不久就可以摘.

13、 The growth and ripening process of bananas, however, is different.

但是, 香蕉的成长和成熟过程却不是这样的.

14、 Late season application delays ripening and results in variegated-unripe grades.

后期施用延迟烟叶成熟,导致杂色 - 未熟等级的产生.

15、 Sufu fermentation consists of pehtze preparation and ripening according to production stage.

腐乳生产按生产工段可分为前期培菌和后期发酵.

以上是简答网为您整理的ripening怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于ripening的用法、r

ipening的释义、ripening的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ripening>